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La marxa Temps de Re-voltes arriba a
Banyoles per demanar el decreixement
● Banyoles. La marxa Temps de Re-voltes fa estada
des d’ahir i fins avui a Banyoles. La iniciativa té
l’objectiu de denunciar el model actual de creixe-
ment i el consumisme, així com «la incompatibili-
tat entre el creixement econòmic indefinit i els fo-
naments ecològics». Els participants, que es des-
placen en bicicleta i una furgoneta elèctrica, van
començar la marxa el 10 de febrer i fins al 26 d’abril
tenen previst recórrer una trentena de comarques. A
la ciutat de l’estany es va programar per ahir al ves-
pre una xerrada sobre la crisi energètica i un vídeo
debat, al Museu Darder. Avui hi haurà una trobada
amb entitats locals, una passejada pels horts i recs
del municipi, un taller i una xerrada sobre el con-
cepte de decreixement i un sopar popular. / R.E.

La CUP demana que els plens de
Girona es retransmetin per internet
● Girona. La Candidatura d’Unitat Popular (CUP)
de Girona ha demanat al govern municipal de la
ciutat que es retransmetin per internet i en directe
els plens municipals. Aquesta és una de les petici-
ons d’un plec de mesures que sol·licita la formació
amb l’objectiu d’incrementar la participació ciuta-
dana en la presa de decisions. La proposta inclou
fer plens pels diversos barris i pressupostos descen-
tralitzats per barris que permetin la intervenció dels
veïns. / D.V.

El regidor Ponç Feliu presenta avui un
llibre sobre la fauna a Girona
● Girona. El regidor de Medi Natural de l’Ajunta-
ment de Girona, Ponç Feliu, presentarà avui el lli-
bre Fauna urbana de Girona i rodalies. L’acte, or-
ganitzat per la Llibreria Empúries, es farà a la Casa
de Cultura a partir de dos quarts de vuit. L’autor re-
passa fins a cent espècies presents a la capital giro-
nina i acompanya cada animal amb una fitxa on es
detalla el seu hàbitat, els llocs on es pot veure de Gi-
rona i a quina època. La presència de rius i nombro-
ses zones boscoses a l’àrea urbana provoca que hi
hagi una gran varietat d’espècies, i Feliu considera
que el llibre «vol mostrar que la ciutat té molta més
fauna de la que ens podem imaginar». / D.V.

ICV-EUiA de Llagostera acusa el govern
de falta de política participativa
● Llagostera. El grup d’ICV-EUiA denuncia falta de
política participativa de l’equip de govern, i l’acusa
de no respectar la periodicitat mensual dels plens,
de no facilitar la informació a l’oposició en les co-
missions informatives i de no permetre que els
grups municipals participin en les reunions amb les
entitats i els veïns. El grup es queixa també del fet
que el govern no li contesta les preguntes fetes per
escrit i de no complir el reglament de participació

ciutadana aprovat pel consistori. / M.B.

� Renoven la plaça de l’Estació de Fi-
gueres. Aquesta setmana han començat
els treballs per renovar la plaça de l’Esta-
ció de Figueres. En concret, es canviarà el
sauló, es netejaran les pedres decoratives
que envolten l’espai, es canviarà el mobi-

liari urbà malmès i, un cop hagin passat
les Fires de la Santa Creu, s’eixamplarà la
principal vorera de la plaça, la dels carrers
Pompeu Fabra i Rubaudonadeu, per la
banda nord. Aquesta vorera passarà a te-
nir 3,20 metres d’amplada. / J.P.

El PSC de
Figueres diu que
acceptaria una
consulta popular
sobre el tren
● Figueres. El primer ti-
nent d’alcalde i primer
secretari del PSC de Fi-
gueres, Pere Casellas,
diu que el seu grup ac-
ceptaria una consulta
popular sobre el tren si
la resta de socis de go-
vern, CiU i ICV, ho
consideressin oportú.
«Nosaltres defensem el
traçat i l’estació de po-
nent, però no ens opo-
sem al fet que es faci
una consulta popular
sobre el tren si la resta
de govern considera
oportú convocar-la», va
dir ahir. La plataforma
Defensem el Tren de
l’Empordà ja ha reunit
les 5.200 signatures ne-
cessàries per demanar
la seva convocatòria
però el govern munici-
pal, en principi, no n’és
partidari. / J.P.

ERC de Banyoles
reclama que es
planifiquin millor
les obres
● Banyoles.  El grup
d’ERC, a l’oposició a
l’Ajuntament de Ba-
nyoles, va denunciar
ahir «la falta de planifi-
cació i la mala gestió»
de l’equip de govern
(CiU i PSC) en les
obres de la travessera
urbana (que executa la
Generalitat), les quals
estan provocant proble-
mes de trànsit. Els em-
bussos van ser especial-
ment notables ahir, que
era dia de mercat. ERC
considera que no hi ha-
via prou policies ni
prou senyalització i que
prèviament s’hauria
d’haver informat els
ciutadans. / R.E.

L’abocament il·legal està
fet a consciència, ja que per
arribar-hi els autors abans
van haver d’eixamplar un
vell camí de bosc, amb la
consegüent destrossa d’ar-
bres i vegetació. L’eixam-
plament era necessari per-
què poguessin passar els
camions carregats de runa,
com es pot veure amb les
marques dels pneumàtics, i
a més a més, hi ha moltíssi-
mes tones de material abo-
cat. En alguns punts, l’altu-
ra de l’abocament, que
s’estén bastant ja que s’ha
fet en una vall, supera els
dos metres. El material que
ha quedat a la part superior
s’ha aplanat com una petita
placeta.

Malgrat la gran destros-
sa i la gran quantitat de ma-

terial, que afecta el paratge
de la Bumalera, a prop de la
zona de la Font del Rei,
dins l’espai d’interès natu-
ral del massís de les Gavar-
res, ningú en va tenir conei-
xement fins aquest cap de
setmana, quan un veí ho va
veure mentre passejava per
la zona. De seguida ho va
comunicar a l’Ajuntament
de Mont-ras, el qual, di-
lluns, ja va denunciar-ho al
Departament de Medi Am-
bient i va obrir un expe-
dient disciplinari per bus-
car els autors materials de
la destrossa mediambien-
tal.

«Tot s’ha fet sense cap
mena de permís», va afir-
mar ahir l’alcaldessa,
Mercè Català, conscient
que aquella zona està total-

ment despoblada, a excep-
ció d’un habitatge d’un an-
glès que ve de tant en tant.
En aquests moments,
l’Ajuntament intenta tro-
bar els autors a través de
l’ajuda dels propietaris de
la finca.

Per la seva banda, els
agents rurals de Medi Am-
bient també han començat
les seves investigacions.
Entre d’altres coses caldrà
certificar el material abo-
cat, ja que, encara que sem-
bla que no és contaminant,
caldrà veure si el material
que ara es troba enterrat ho
és.

L’alcaldessa, malgrat
tot, no descarta la possibili-
tat de retirar tota la runa
abocada i restituir la zona
tal com era abans.

Troben un abocament il·legal
de tones de runa al bell mig
de les Gavarres, a Mont-ras

L’Ajuntament i la Generalitat ho estan investigant

Imatge de l’abocament, ahir al migdia, al bell mig de les Gavarres. / A.V.

● L’Ajuntament de Mont-ras i el Depar-
tament de Medi Ambient de la Generalitat
estan investigant els autors de l’aboca-
ment il·legal de tones de runa al mig de

ALBERT VILAR / Mont-ras l’espai d’interès natural del massís de les
Gavarres. A més de l’abocament, del qual
s’ha d’analitzar el contingut, els autors
van ampliar un tram d’un camí rural, amb
la consegüent destrossa d’arbrat.


